
2. SJEDNICA PREDSJEDNIŠTVA KKZ

Prisutni: BUBENIK, BULAJIĆ, CVETKO, DJURIĆ, KODAK, HRIPKO, MIZDRAK, 
SIMINIATTI, STANČIĆ, STURLAN, ŠUSMEL, SUDOVIĆ

Dnevni red9 1. Verificiranje zapisnika 1. Sjednice predsjedništva
2.
3.

1. Prvo je Stančić prisjetio da nije u redu da voditelji sekcija nemaju 
pravo glasati na sastancima predsjedništva i zaključeno je da se to stavi 
kao točka dnevnog reda na idućoj sjednici predsjedništva.
Zapisnik je verificiran uz dopune koje je dao Bubenik s time da one udju 
u ovaj zapisnik. Nadao Bubenik je stavir slijedeće'primjedbe:
— pod točkom razno nije spomenuto da je Kodak izjavio kako je Bubenik 
vodio privatni rat sa Veroa Robić i da je on rpotiv dječjeg aaaterizaa. 
- pod istoa točkoa nije spomenuto da su prostorije ponudjene KSE ali je to 
Briski, odbio i da te prostorije nisu Bubenikovo privatno vlasništvo te ih 
on nije niti aogao djeliti. Do realizacije je došlo 1982.g.. kada on više 
nije bio predsjednik,, a na sjednici predsjedništva je osudio takav postupak 
(širenje administracije NT).
— rasvjetu u klubu i Centru za usmjereno obrazovanje je on nabavio od TV 
Zagreb kao rashod, ali je istina da ja veći dio tako dobivene rasvjete 
ukraden u KKZ . Spominje se slučaj barakuda i stativa.
- djacima nije prijetio, nego dapače namjerno nije dolazio u klub da mu 
se nebi pripisivale takve stvari, i da može dobiti izjave djaka da nije na 
njih vršio nikakav pritisak.
- u KSH jeprenosio stavove KKZ o kojima’ sam se konzultirao na sjednica ma 
predsjedništva te potom informirao klub.

2. Djuri^preuzima brigu da skupi filmove za Banjaluku i tamo ih odnese i 
odlučeno je da zbog zauzetosti Gvetka u Banjaluku putuje Bubenik. 
Prihvaćen i)e prijedlog Hodaka o rasporedu klupskih ključeva (u prilogu 
zapisnika), s time da se filmoteka preseli u laboratorij kada se uspije 
nabaviti ormar.
Obavezuje se tajnik da se raspita o mogućnosti prebacivanja telefonske 
utičnica iz prostorije NT u prostoriju tajnika kluba. Odredjeni su Hripko 
i Cvetko da odu na razgovore u NT grada radi sredjivanja situacije oko 
prostorija.
Radi sredjivanja financijske situacije i članstva donijeti su slijedeći 
zaključci:
Tajnik se zadužuje da ode u SIZ tehničke kulture i SIZ kulture općine 
Medveščak radi financija iz prošle godine, te da pokuša koliko toliko 
srediti podatke o članovima^ kako bi se na prijedlog Sudovića mogla; 
oformiti Matična knjiga i poslati svim članovima anketni list sa upla
tnicom za članarinu.
Tehniko je dužan dostaviti pismeni izvještaj o stanju tehnike, a filmo- 
tekar1 o stanju filmova, te da se potom počne voditi detaljna evidencija 
o autorima radi bodovanja i zvanja.
Bubenik se. zadužuje da proba dogovoriti na TV servisiranje Bolex kamere. 
Sudović će razgovarati u Filmoteci 16 radi dobivanja filmova za projekcije 
besplatno kako bi se moglo nastaviti sa Tribinom četvrtkom.
Zatim je odlučeno da se naslijedečoj sjednici predsjedništva raspravi o
- statusu Video sekcije i prava glasa
- pitanje tečajeva za nove članove i specijalizirani tečajevi te tečaj na 
ORA SAVA
- rad autorske sekcije



Razno: Pročitana je žalba Jukića na odluku prijašnjeg Predajedništav, te 
je odlučeno da se ona stavi na dnevni red iduće sjednice.

U Zagrebu, 28.2.1985.
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